

**TEXTILE  
SOLUTIONS.**

**Bezema  
Colour  
Solutions.**

**CHT**

**SMART CHEMISTRY  
WITH CHARACTER.**

## **FASHION NEWS**

**COLOUR TRENDS SPRING / SUMMER 2021**

**FARBTRENDS FRÜHJAHR / SOMMER 2021**



# BOUQUET

Colours from other dimensions | Farben aus anderen Dimensionen



**FLOWERS INSPIRE POSITIVE EMOTIONS AND APPEAR HERE IN A COLOUR PALETTE THAT CELEBRATES KINDNESS AND LOVE EVERY DAY:**

The mix of soft and discreetly romantic red and cool blue tones radiates energy and joie de vivre. On the one hand there is a hint of retro in the air, on the other the combination evokes a feeling of friendliness and empathy as new values of modernity.

**BLUMEN ERZEUGEN POSITIVE EMOTIONEN UND ERSCHEINEN HIER IN EINER FARBPALETTE, DIE FREUNDLICHKEIT UND LIEBE JEDEN TAG FEIERT:**

Der Mix aus weichen und dezent-romantischen Rot- und kühlen Blautönen versprüht Energie und Lebensfreude. Einerseits liegt ein Hauch von Retro in der Luft, andererseits erinnert das Zusammenspiel an Freundlichkeit und Empathie als neue Werte der Moderne.

01. PROVENCE PANTONE® 16-4032 TCX
02. FUCHSIA RED PANTONE® 18-2328 TCX
03. CAYENNE PANTONE® 18-1651 TCX
04. LAVENDER AURA PANTONE® 16-3911 TCX
05. LANTANA PANTONE® 16-1624 TCX
06. RASPBERRY WINE PANTONE® 18-1741 TCX



# FRAGRANCE

Back to the roots | Zurück zu den Wurzeln



07. LOTUS  
PANTONE® 14-1905 TCX

08. BLUE TINT  
PANTONE® 13-4910 TCX

09. CELANDINE  
PANTONE® 12-0646 TCX

10. LAVENDER FROST  
PANTONE® 15-3507 TCX

11. GREEN ESSENCE  
PANTONE® 12-0607 TCX

12. MARGARITA  
PANTONE® 14-0116 TCX

## RICHLY FRAGRANT COLOURS

generate an invigorating power and remind us of the heady scent of the first flowers in spring. These are delicately mixed shades that stimulate our senses with their beguiling and inspiring diversity. Delicate pastel shades, enriched with vivid green and blue, reflect both the transience and awakening of life.

## REICH DUFTENDE FARBEN

erzeugen eine belebende Kraft und erinnern an den berausenden Duft der ersten Blüten im Frühling. Es sind delikate gemixte Töne, die unsere Sinne aktivieren, uns mit ihrer Vielfalt betören und beflügeln. Zarte Pastelltöne, angereichert mit lebendigem Grün und Blau, reflektieren gleichzeitig die Vergänglichkeit und das Erwachen des Lebens.







# PLANTOID

Green in all its facets | Grün in allen seinen Facetten



**GREEN STANDS FOR NEW BEGINNINGS, HOPE AND LIFE AND GREETES US IN ALL ITS FACETS IN THE SPRING AND SUMMER:**

Monochrome shades are combined with bright contrasts to create a vibrant harmony. Complemented by natural brown shades, a warm effect emerges that reflects the energy of the plants. Textiles turn to nature for inspiration, become a symbol of growth and rebel against the traditional.

**GRÜN BEDEUTET NEUANFANG, HOFFNUNG, LEBEN UND BEGEGNET UNS IM FRÜHJAHR- UND SOMMER IN ALLEN SEINEN FACETTEN:**

Monochrome Töne treffen auf scheinende Kontraste und erzeugen eine leuchtende Harmonie. Ergänzt durch naturbelassene Brauntöne entsteht ein warmer Effekt, der die Energie der Pflanzen widerspiegelt. Textilien wenden sich der Natur zu, werden Sinnbild des Wachstums und rebellieren gegen das Traditionelle.







03/2020 dby/en

# CHT

SMART CHEMISTRY  
WITH CHARACTER.

[www.cht.com](http://www.cht.com)